
Protokól Nr LXIII/2010

z obrad LXIII Sesji Rady Gminy Ksawerów,

która odbyla sie w dniu 21 czerwca 2010 r. w sali konferencyjnej.

Ad. 1.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 15:00 otworzyl LXIII Sesje Rady Gminy

Ksawerów i powital wszystkich obecnych. Nastepnie stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w sesji

uczestniczy 12 radnych ijest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych uchwal.

Lista obecnosci radnych i soltysów stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

- Wójt Gminy Ksawerów - Maria Kopczewska,

- Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski,

- Skarbnik - Robert Zwierzynski,

- Soltysi Gminy Ksawerów,

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - w glosowaniu za przyjeciem proponowanego porzadku

obrad - glosowalo 12 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie odnotowano.

Porzadek obrad na LXIII Sesii Rady Gminy Ksawerów w dniu 21 czerwca 2010 r.:

1. Otwarcie obrad LXIII Sesji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków.

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gosci.

5. Informacja Wójta.

6. Informacja Przewodniczacego Rady.

7. Podjecie uchwal:

7.1. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczacego Rady Gminy Ksawerów

7.2 w sprawie zmiany regulaminu pracy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i

Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów

7.3. w sprawie okreslenia szczególowego sposobu konsultowania z radami dzialalnosci

pozytku publicznego lub organizacjami pozarzadowymi i podmiotami

wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o dzialalnosci pozytku publicznego i o

wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczacych

dzialalnosci statutowej tych organizacji



7.4.

7.5.

7.13.

7.14.

7.6.

7.7.

7.8.

7.9.

7.10.

7.11.

7.12.

w sprawie sprzedazy w drodze bezprzetargowej dzialki nr 504/17 polozonej w

Ksawerowie przy ul. Orzechowej

w sprawie sprzedazy w drodze przetargu ograniczonego ustnego dzialki nr 504/18

polozonej w Ksawerowie przy ul. Orzechowej

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (1 500 zl)

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 2 025 zl )

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok (2460 zl)

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok ( 3 000 zl )

w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok

w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok (452339,40 zl)

w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie w uzyczenie sredniego samochodu

ratowniczo- gasniczego z napedem 4x2 marki Iveco Eurocargo dla OSP w Woli

Zaradzynskiej, Gmina Ksawerów

w sprawie okreslenia szczególowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania

lub rozkladania na raty naleznosci pienieznych majacych charakter cywilnoprawny,

przypadajacych Gminie Ksawerów lub jej jednostkom organizacyjnym

w sprawie procedury uchwalania budzetu gminy oraz rodzaju i szczególowosci

materialów informacyjnych towarzyszacych projektowi budzetu

7.15. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok

8. Zatwierdzenie protokolu:

z LVIII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r.

z LX Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 22 kwietnia 2010 r.

z LXII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 17 maja 2010 r.

9. Wolne wnioski i sprawy rózne.

10. Zamkniecie obrad LXIII Sesji Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.

Do Komisji Uchwal i Wniosków zaproponowano kandydatury radnego Mariana Kalety i radnego

Piotra Kuznickiego, którzy wyrazili zgode. Za przyjeciem Komisji Uchwal i Wniosków w

przedstawionym skladzie glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie bylo.

Ad.4.

Radny Piotr Kuznicki - czy przetarg na ul. Graniczna zostanie podpisany w tym miesiacu, wg

informacji jakie otrzymali mieszkancy?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - obecnie jestesmy po odbiorze i zostaje przygotowywany



przetarg na ul. Graniczna· Jezeli Komisja Przetargowa przygotuje niezbedne materialy wówczas

przetarg zostanie ogloszony jeszcze w tym miesiacu. Jezeli jednak nie uda sie przygotowac

potrzebnych materialów przetarg zostanie ogloszony na poczatku lipca.

Radny Piotr Kuznicki - nawiazal do spotkania z mieszkancami ul. Wspólnej i ul. Przeswit.

Mieszkancy ul. Wspólnej sa bowiem zainteresowani partycypacja w kosztach wylozenia

nawierzchni destruktem. Radny zapytal czy kwota nie ulegla zmianie?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nastapil wzrost kosztów zakupu destruktu. Obecnie cena

destruktu 80 zl / l tona -co jest prawie równe polozeniu masy asfaltowej. Calkowity koszt polozenia

destruktu na ulicy o dlugosci 500 m - koszt wynosi ok 100 000 zl. Partycypacja w kosztach wynosi

'li . W obecnej chwili koszty zwiazane z zakupem destruktu sa bardzo wysokie.

Radna Bozena Ziólkowska - zapytala jaki jest koszt polozenia asfaltu?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - na przykladzie ul. arkana ( 320 m ) polozenie masy

asfaltowej, lacznie z podbudowa wynioslo 60 000 zl. Koszta zwiazane z polozeniem destruktu i

masy asfaltowej sa porównywalne.

Radna Helena Rusak - zapytala czy mieszkancy moga na wlasna reke szukac destruktu? Czy w tej

sytuacji gmina bylaby sklonna polozyc destrukt?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - musi to byc dobry destrukt, który nie byl lezakowany,

natomiast dopiero co sfrezowany.

Radna Helena Rusak - a gdyby byl to odpowiedni destrukt?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - polozenie destruktu wiaze sie z koniecznoscia zabezpieczenia

srodków finansowych w budzecie. W budzecie na 2010 r. nie zostaly zarezerwowane srodki na te

inwestycje· Jezeli jednak Panstwo podejma decyzje o polozeniu destruktu srodki finansowe beda

musialy znalezc sie w budzecie gminy.

Radny Piotr Kuznicki - powiedzial, ze na wspomnianym zebraniu padla propozycja, ze gmina

polozy destrukt, po wczesniejszym zakupieniu go przez mieszkanców we wlasnym zakresie.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - na dzien dzisiejszy w budzecie na ten rok nie ma

zabezpieczenia na polozenie destruktu. Za wykonanie pracy zwiazanej z polozeniem destruktu

gmina jest zobowiazana zaplacic. W budzecie na ten rok zaplanowana zostala jedynie ul. arkana,

która jest dokonczeniem prac z roku ubieglego.

Radny Piotr Kuznicki - zapytal jak wygladaja koszta zwiazane z polozeniem destruktu w

stosunku do innych ulic?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - ul. Spóldzielcza 50 000 zl - 'li partycypacja mieszkanców w

kosztach. Obecnie wykonanie prac polozenia destruktu to koszt ok. 100 000 zl ( 'li zakup destruktu,

'li robocizna). Jest bardzo duzo ulic, chetnych do partycypacji w kosztach inwestycji. W takim

przypadku nalezaloby uwzglednic wszystkie ulice.



Radna Maria Wróbel - powiedziala, ze nalezy w takim przypadku docenic inicjatywe

mieszkanców i postarac sie znalezc srodki finansowe na pokrycie kosztów zwiazanych z
przeprowadzeniem robót.

Radny Piotr Kuznicki - powiedzial, ze jezeli mieszkancy zbiora odpowiednia czesc srodków

finansowych, gmina powinna dolozyc wszelkich staran, aby srodki finansowe znalazly sie w

budzecie gminy na wykonanie tego dzialania.

Radny zapytal jak wyglada sytuacja dotyczaca przynalezenia radnego do przynajmniej jednej z

komisji Rady Gminy Ksawerów. Radny Piotr Kuznicki zaproponowal swoja kandydature do

Komisji Gospodarki, badz do Komisji Rewizyjnej, ze wzgledu na swoje wyksztalcenie

ekonomiczne oraz prowadzenie wlasnej dzialalnosci gospodarczej.

Ad.5.

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Ksawerów:

I Zarzadzenie Wóita

w sprawie powolania zespolu ds. ustalania szkód, szacowania strat powstalych w wyniku

podtopien na terenie Gminy Ksawerów;

- w sprawie powolania zastepcy Gminnego Komisarza Spisowego, Lidera Gminnego oraz

Gminnego Biura Spisowego dla przeprowadzenia Powszechnego Spisu Ro1nego w 2010 r.;

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SP ZOZ "Osrodek Zdrowia" w

Ksawerowie za 2009 r.;

w sprawie powolania obwodowych komisji wyborczych na terenie Gminy Ksawerów w

wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej, zarzadzonych na dzien 20 czerwca 2010 r.;

w sprawie udzielenia pelnomocnictwa kierownikowi jednostki organizacyjnej gminy ( p.

Sylwester Izbicki );

w sprawie powolania w Urzedzie Gminy Ksawerów komisji przetargowej w celu

wylonienia banku do zaciagniecia kredytu;

w sprawie powolania komisji przetargowej w zakresie zamówienia publicznego pn.

"Swiadczenie uslug dystrybucji i zakup energii elektrycznej na oswietlenie uliczne na

terenie Gminy Ksawerów";

- w sprawie powolania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko

dyrektora Szkoly Podstawowej w Ksawerowie; Nowym dyrektorem zostala pani Renata

Kwiecien;

cztery zarzadzenia w sprawie zmian w budzecie gminy na 20 l O r.;



IIWaznieisze spotkania i narady

24 maja - spotkanie z mieszkancami ulicy Nowotki i Hanki Sawickiej w spraWIe

ewentualnej zmiany nazwy ulicy. Mieszkancy tych ulic nie wyrazili zgody na zmiane;

15 czerwca - wybory soltysa i Rady Soleckiej we wsi Wola Zaradzynska. Soltysem

ponownie zostal pan Antoni Archman;

Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnei Jednostki Wod-Kan Ksawerów od dnia 22.04.2010 r. do dnia

18.06.2010 r.

- wydano warunki techniczne na 26 przylaczy wodociagowych i 23 warunki na przylacza

kanalizacyjne inwestorom indywidualnym ( ul. Sucha, ul. mjr Hubala, ul. Dolna, ul.

Wspólna, ul. Spóldzielcza, ul. Traktorowa, ul. l-go maja, ul. Wschodnia, ul. Ogrodników,

ul. Ogrodnicza, ul. Pólnocna );

wykonano l wytyczna projektowa na wykonanie przylacza wodociagowego i 2

kanalizacyjnego ( ul. Mila, ul. Solarza );

- odebrano 9 przylaczy wodociagowych i 9 kanalizacyjnych ( ul. Ogrodników, ul. mjr Hubala,

ul. Zeromskiego, ul. Maly Skret, ul. Sucha );

- udrozniono odcinek sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Tymiankowej/ Kosciuszki;

- zlecono przeprowadzenie badan scieków na terenie Gminy Ksawerów;

- wykonano remont 2 pomp sciekowych zamontowanych na przepompowniach scieków w ul.

Wschodniej i ul. Sienkiewicza;

- usunieto awarie przylacza wodociagowego w ul. Lesnej;

- wykonano remont przylacza wodociagowego wraz z wymiana wodomierza do posesji przy

ul. mjr Hubala;

- usunieto awarie 2 studni kanalizacyjnych na ul. Jana Pawla II;

- zabezpieczono system kanalizacji sanitarnej przed zalaniem na wysokosci posesji ul.

Wschodnia 117;

Referat Gospodarki Komunalnei

- w wyniku powodzi Gmina Ksawerów doznala strat na kwote 100 000 zl, nastapil zwrot

srodków finansowych od Wojewody Lódzkiego w kwocie 8 500 zl;

- powiat - konserwacj a rowów na ul. Wschodniej;

- odebrano inwestycje pn. "Budowa sieci wod-kan w ul. Suchej w Ksawerowie", z uwagi na

jakosc prac na sieci kanalizacji sanitarnej - obnizono wartosc umowy o kwote 24 066,64 zl

netto (za jakosc) = 29361,30 zl;



- odebrano inwestycje pn. "Budowa sieci dok-kan w ul. Maly Skret ( od ul. Zachodniej do ul.

Lódzkiej ) w Ksawerowie. Z uwagi na opóznienia w terminie wykonania umowy zostala

naliczona kara w wysokosci 288 564,70 zl;

trwaja prace przy realizacji zadania pn. "Budowa sieci wod-kan w ul. Wspólnej i ul.

Przeswit w Ksawerowie";

- trwaja prace przy realizacji zadania pn. "Budowa sieci wod-kan w ul. Ogrodniczej w

Ksawerowie";

- trwaja prace przy realizacji zadania pn. "Przebudowa i rozbudowa istniejacego budynku

bylej przychodni lekarskiej na Gminny Dom Kultury z biblioteka";

- zakupiono samochód ratowniczo-gasniczy dla OSP w Woli Zaradzynskiej; samochód zostal

dostarczony i odebrany;

pracownicy gospodarczy: sprzatanie przystanków tramwajowych, autobusowych, teren

parku, przy pojemnikach z selektywna zbiórka odpadów, oraz teren gminy, koszenie rowów

przydroznych, wykonano prace zwiazane z miejscowa naprawa dróg o nawierzchni

bitumicznej- mjn.ul. Zachodnia, Szeroka, Kosciuszki, Lakowa, Ksawerowska,

Tymiankowa;

dnia 30 maja 2010 r. odbyl sie piknik integracyjny pt. "Wspólnie dzialam- lepiej zyje"

wspólfinansowany ze srodków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu

Spolecznego;

- od czerwca 2010 r. realizowane sa warsztaty komputerowe, teatralne i racj onalnego

odzywiania, których uczestnikami sa czlonkinie Kól Gospodyn Wiejskich oraz czlonkinie i

czlonkowie Rad Soleckich z terenu Gminy Ksawerów. Powyzsze warsztaty

wspólfinansowane sa ze srodków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu

Spolecznego;

- w dniu 15 czerwca 2010 r. ukazalo sie w Gazecie Wyborczej ogloszenie o kolejnym

( czwartym) przetargu ustnym nieograniczonym, na sprzedaz jedenastu nieruchomosci

lokalowych z zasobu nieruchomosci Gminy Ksawerów, w budynku polozonym w

Ksawerowie przy ul. Kosciuszki 3h (dziewieciu lokali jednopokojowych i dwóch lokali

dwupokojowych ); ogloszenie to wraz z opracowanym regulaminem przetargu tego samego

dnia umieszczono na stronach Biuletynu Informacji Publicznej Urzedu Gminy Ksawerów.

Rozmieszczono je równiez na tablicach ogloszen w budynku urzedu, jak równiez w wersji

skróconej na terenie gminy;

Przetargi na powyzsze nieruchomosci lokalowe wyznaczono na dzien 20 lipca 20 lOr. o

godz. 10:00 w siedzibie Urzedu Gminy;



w miesiacu czerwcu przeprowadzono kontrole dotyczaca utrzymania czystosci i porzadku, a

w szczególnosci niewlasciwego odprowadzania nieczystosci cieklych na ul. Klonowej.

Podczas kontroli sprawdzano stan rowu przydroznego i zakladano ewidencje zbiorników

bezodplywowych ( sprawdzano umowy i rachunki lub potwierdzenia wywozu na usuwanie

nieczystosci cieklych oraz informowano w przypadku ich braku o koniecznosci

uregulowania sprawy);

KsiegowosC podatkowa:

- ksiegowanie wplat w zakresie podatku od srodków transportowych, zobowiazan

pienieznych - osoby fizyczne i prawne (na dzien 18 czerwca 2010 r. ):

- zobowiazania pieniezne - osoby fizyczne 187671,00 zl

- podatek od nieruchomosci - osoby fizyczne 212215,00 zl

- podatek od srodków transport. ( os. fiz. i prawne) 20 784,00 zl

- rozliczanie wplat inkasentów: (wplaty inkasentów z tytulu II raty):

- Ksawerów Pólnoc 46 928,00 zl

- Ksawerów Poludnie 44215,80 zl

- Ksawerów Wschód 55 960,00 zl

- Ksawerów Zachód 318,00 zl

- Wola Zaradzynska 85 343,00 zl

- Nowa Gadka 166,00 zl

- postepowanie w zakresie uregulowania zaleglosci w lacznym zobowiazaniu pienieznym:

- wydruk upomnien z tytulu II raty 2010 r. - 461 szt. dla: Ksawerów Wschód, Zachód, Pólnoc, Wola

Zaradzynska, Nowa Gadka

- postepowanie w zakresie opodatkowania osób prawnych:

decyzje w sprawie okreslenia wysokosci zobowiazania w podatku od nieruchomosci za lata 2004

2009 -7 szt

- decyzje w sprawie zwrotu nadplaty w podatku od nieruchomosci - 2 szt., decyzja

negatywna na kwote 433 839,31 zl;

Ad. 6.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala:

- uczestnictwo w uroczystosci zorganizowanej w Pabianicach z okazji obchodów 20- lecia

samorzadu;

- uczestnictwo w spotkaniu z mieszkancami ul. Nowotki i ul. Hanki Sawickiej w sprawie

propozycji zmiany nazwy ulicy;



- uczestnictwo w wyborach sohysa Wola Zaradzynska;

- Przewodniczacy Rady poinformowal radnych o zaproszeniu na uroczystosci zakonczenia

roku szkolnego, jakie odbeda sie w placówkach oswiatowych na terenie Gminy Ksawerów;

- Przewodniczacy Rady poinformowal radnych o otrzymaniu zaproszenia na uroczyste

przekazanie i poswiecenie samochodu ratowniczo- strazackiego, które odbedzie sie dnia

27.06.2010 r. godz. 11:00 Straznica OSP Wola Zaradzynska;

- Komisja Uchwal i Wniosków LXII Sesja Rady Gminy Ksawerów w dniu 17.05.2010 r.

w odpowiedzi na wniosek z dnia 17.05.2010 r. dotyczacy uporzadkowania i wykoszenia

dzialek nalezacych do zasobów gminnych - Referat Gospodarki Komunalnej informuje:

tereny dzialek stanowiacych wlasnosc gminy zostana uporzadkowane i wykoszone przez

pracowników gospodarczych zatrudnionych w Urzedzie Gminy, po zakonczeniu przez nich

porzadkowania rowów przydroznych. W pierwszej kolejnosci zostana wykoszone dzialki "w

obrebie" Wspólnoty Mieszkaniowej "Blok A i B" i Wspólnoty Mieszkaniowej "Nowy Dom"

oraz przy ulicy Andromedy.

- Pismo od Szkoly Glównej Gospodarstwa Wiejskiego w Warszawie, wydzial rolnictwa i

biologii, dotyczace wsparcia finansowego ( pismo stanowi zalacznik do materialów z LXIII

Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r.)

- pismo mieszkanki Ksawerowa - Joanny Majchrzak w sprawie propozycji budowy placu

zabaw, w zalaczeniu pisma znajduje sie podpisy mieszkanców ( pismo stanowi zalaczenie

do materialów z LXIII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. )

Wójt Gminy Maria Kopczewska - po zakonczeniu prac zwiazanych z "Budowa Domu Kultury

wraz z biblioteka" planowana jest budowa placu zabaw w parku- sasiadujacym z budynkiem Domu

Kultury.

Przewodniczaca Stalych Komisji Helena Rusak - powiedziala, ze na Wspólnym Posiedzeniu

Komisji, po naniesieniu zmian, wszystkie projekty uchwal zostaly zaopiniowane pozytywnie.

Przewodniczacy Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Henryk Nowak

zaproponowal kandydature radnego Mariana Kalety na funkcje Wiceprzewodniczacego Rady

Gminy Ksawerów, uzasadniajac dyspozycyjnosc radnego oraz ze wzgledu iz pelnil w poprzedniej

kadencji funkcje wiceprzewodniczacego i znajome sa radnemu obowiazki na tym stanowisku.

Wiecej kandydatów nie zgloszono.



." .

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - zgodnie z proponowanym porzadkiem obrad - projekt

uchwaly w sprawie powolania wiceprzewodniczacego Rady Gminy Ksawerów jest opracowany.

W tym celu zostanie powolana Komisja Slautacyjna i nastapi glosowanie. Przewodniczacy Rady

Tadeusz Grala zaproponowal czlonków Komisji Slautacyjnej:

- Anna Szczesniak- Rydz

- Urszula Swiatkowska

- Bogumil Niewiadomy

Za zatwierdzeniem powolanych radnych do skladu Komisji Slautacyjnej ( radna Anna Szczesniak

Rydz, radna Urszula Swiatkowska, radny Bogumil Niewiadomy ) - glosowalo 12 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

W wyniku tajnego glosowania w sprawie powolania Wiceprzewodniczacego Rady Gminy

Ksawerów pana Mariana Kalety - glosowalo 12 radnych, glosów waznych oddano - 8, glosów

niewaznych oddano - 4 .

W wyniku przeprowadzonego glosowania Wiceprzewodniczacym Rady Gminy Ksawerów zostal

pan Marian Kaleta.

W zalaczeniu do materialów z LXIII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r.

dolaczono:

- Protokól Komisji Slautacyjnej z dnia 21 czerwca 2010 r.

- wyniki glosowania radnych ( karta glosowania w wyborach wiceprzewodniczacego )

Ad.7.1.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXIII/445/l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie wyboru Wiceprzewodniczacego Rady Gminy Ksawerów.

W wyniku glosowania tajnego wiceprzewodniczacym Rady Gminy Ksawerów zostal radny

Marian Kaleta.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/445/l O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie wyboru Wiceprzewodniczacego Rady

Gminy Ksawerów glosowalo 12 radnych, glosów waznych - 8, glosów niewaznych - 4.

Ad.7.2.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXIII/446/l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmiany regulaminu pracy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i



Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly m LXIII/446/10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmiany regulaminu pracy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy

Ksawerów.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/446/10 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie zmiany regulaminu pracy Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów glosowalo 12 radnych,

glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.3.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LXIII/447/10 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie okreslenia szczególowego sposobu konsultowania z radami dzialalnosci

pozytku publicznego lub organizacjami pozarzadowymi i podmiotami wymienionymi wart. 3 ust.

3 ustawy o dzialalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa

miejscowego w dziedzinach dotyczacych dzialalnosci statutowej tych organizacji.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly m LXIII/447/10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

okreslenia szczególowego sposobu konsultowania z radami dzialalnosci pozytku publicznego lub

organizacj ami pozarzadowymi i podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o dzialalnosci

pozytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach

dotyczacych dzialalnosci statutowej tych organizacji.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/447/10 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie okreslenia szczególowego sposobu

konsultowania z radami dzialalnosci pozytku publicznego lub organizacjami pozarzadowymi i

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o dzialalnosci pozytku publicznego 1 o

wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczacych dzialalnosci

statutowej tych organizacji glosowalo 10 radnych, glosów wstrzymujacych -2, glosów przeciw nie

stwierdzono.

( radna Maria Wróbel i radny Piotr Kuznicki wstrzymali sie od glosu)

Ad.7.4.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LXIII/448/1 O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie sprzedazy w drodze bezprzetargowej dzialki m 504/1 7 polozonej w



Ksawerowie przy ul. Orzechowej.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Gra1a postawil wniosek o podjecie uchwaly li LXIII/448/10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

sprzedazy w drodze bezprzetargowej dzialki li 504/17 polozonej w Ksawerowie przy ul.

Orzechowej.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/448/10 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie sprzedazy w drodze bezprzetargowej

dzialki li 504/17 polozonej w Ksawerowie przy ul. Orzechowej glosowalo 10 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

e dwoje radnych nie wzielo udzialu w glosowaniu)

Ad.7.S.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly li LXIII/449/10 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie sprzedazy w drodze przetargu ograniczonego ustnego dzialki li 504/18

polozonej w Ksawerowie przy ul. Orzechowej.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Gra1a postawil wniosek o podjecie uchwaly li LXIII/449/10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

sprzedazy w drodze przetargu ograniczonego ustnego dzialki li 504/18 polozonej w Ksawerowie

przy ul. Orzechowej.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/449/1 O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie sprzedazy w drodze przetargu

ograniczonego ustnego dzialki li 504/18 polozonej w Ksawerowie przy ul. Orzechowej

glosowalo 10 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych-l.

e dwoje radnych nie wzielo udzialu w glosowaniu)

Ad.7.6.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly li LXIII/450/1 O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Gra1a postawil wniosek o podjecie uchwaly li LXIII/450/1 O Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/45 0/1 O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010

rok glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.



Ad.7.7.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXIII/451/l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXIII/451/l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/451/l ORady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010

rok glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.7.8.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXIII/452/l O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Gra1a postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXIII/452/l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/452/l0 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010

rok glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.7.9.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXIII/453/l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXIII/453/l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/453/l ORady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010

rok glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.7.10.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXIII/454/l O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXIII/454/l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie



zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/454/1 O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na

2010 rok glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.7.11.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXIII/455/10 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXIII/455110 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/455/1 O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na

2010 rok glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.7.12.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXIII/45611 O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie w uzyczenie sredniego samochodu

ratowniczo- gasniczego z napedem 4x2 marki Iveco Eurocargo dla OSP w Woli Zaradzynskiej,

Gmina Ksawerów

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXIII/456110 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

wyrazenia zgody na przekazanie w uzyczenie sredniego samochodu ratowniczo- gasniczego z

napedem 4x2 marki Iveco Eurocargo dla OSP w Woli Zaradzynskiej, Gmina Ksawerów.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/45611 O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie w

uzyczenie sredniego samochodu ratowniczo- gasniczego z napedem 4x2 marki Iveco Eurocargo dla

OSP w Woli Zaradzynskiej, Gmina Ksawerów glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i

wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.7.13.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXIII/45711 O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie okreslenia szczególowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub

rozkladania na raty naleznosci pienieznych majacych charakter cywilnoprawny, przypadajacych

Gminie Ksawerów lub jej jednostkom organizacyjnym.



Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXIII/457110 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

okreslenia szczególowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkladania na raty

naleznosci pienieznych majacych charakter cywilnoprawny, przypadajacych Gminie Ksawerów lub

jej jednostkom organizacyjnym.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/45711 ORady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie olaeslenia szczególowych zasad, sposobu i

trybu umarzania, odraczania lub rozkladania na raty naleznosci pienieznych majacych charakter

cywilnoprawny, przypadajacych Gminie Ksawerów lub jej jednostkom organizacyjnym glosowalo

12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.7.14.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXIII/458110 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie procedury uchwalania budzetu gminy oraz rodzaju i szczególowosci

materialów informacyjnych towarzyszacych projektowi budzetu.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXIII/458110 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

procedury uchwalania budzetu gminy oraz rodzaju i szczególowosci materialów informacyjnych

towarzyszacych projektowi budzetu

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/458110 Rady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie procedury uchwalania budzetu gminy oraz

rodzaju i szczególowosci materialów informacyjnych towarzyszacych projektowi budzetu

glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.7.15.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXIII/45911 O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXIII/459110 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXIII/45911 ORady

Gminy Ksawerów z dnia 21 czerwca 2010 r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na

2010 rok glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.



Ad. 8

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala zapytal czy sa uwagi do protokolu z LVIII Sesji Rady

Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r. ?

Wobec braku pytan do tresci protokolu Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o

zatwierdzenie protokolu.

Za zatwierdzeniem tresci protokolu z LVIII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r. 

glosowalo 11 radnych, glosów wstrzymujacych - 1 , glosów przeciw nie stwierdzono.

( radny Piotr Kuznicki wstrzymal sie od glosu)

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala zapytal czy sa uwagi do protokolu z LX Sesji Rady Gminy

Ksawerów z dnia 22 kwietnia 2010 r. ?

Wobec braku pytan do tresci protokolu Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o

zatwierdzenie protokolu.

Za zatwierdzeniem tresci protokolu z LX Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 22 kwietnia 2010 r. 

glosowalo 11 radnych, glosów wstrzymujacych-l, glosów przeciw nie stwierdzono.

( radny Piotr Kuznicki wstrzymal sie od glosu)

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala zapytal czy sa uwagi do protokolu z LXII Sesji Rady

Gminy Ksawerów z dnia 17 maja 2010 t. ?

Wobec braku pytan do tresci protokolu Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o

zatwierdzenie protokolu.

Za zatwierdzeniem tresci protokolu z LXII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 17 maja 2010 r. 

glosowalo 11 radnych, glosów wstrzymujacych- 1 , glosów przeciw nie stwierdzono.

( radny Piotr Kuznicki wstrzymal sie od glosu)

Ad. 9.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala- zaproponowal 'radnemu Piotrowi Kuznickiemu

uczestnictwo w posiedzeniach Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa, ze wzgledu

iz nowo-powolany wiceprzewodniczacy Marian Kaleta nalezal do tej komisji.

Radny Piotr Kuznicki - powiedzial, ze chcialby zlozyc wniosek o wlaczenie jego osoby do skladu

Komisji Rewizyjnej. Przewodniczaca Komisji Rewizyjnej Bozena Ziólkowska nie wyrazila

sprzeciwu w tej sprawie. Jezeli Rada Gminy nie wyrazi zgody na wlaczenie radnego do Komisji

Rewizyjnej, swoja osobe radny Piotr Kuznicki widzialby w Komisji Gospodarki Ochrony

Srodowiska i Rolnictwa.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze radny Piotr Kuznicki powinien zlozyc



oficjalny wniosek do Przewodniczacego Rady o wlaczenie swojej osoby do skladu wybranej

komisji. Na nastepna sesje zostanie przygotowana odpowiednia uchwala.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - podziekowal Pani Wójt za oczyszczony rów Gadka w roku

ubieglym oraz za rozpoczete prac zwiazane z koszeniem rowów. Soltys zlozyl wniosek o

odmulenie i konserwacje Cieku Gadka oraz zwrócil uwage, aby pomyslec o koncepcji

odwadniania terenów gminnych - jak tylko znajda sie dodatkowe srodki finansowe w budzecie

gmmy.

Soltys Janusz Bartold - zapytal czy projekt dotyczacy ul. Jana Pawla II obejmuje wlasciwy

odplyw wody do scieków?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - jezeli chodzi o powodzie jakie mialy miejsce w maju na

terenie Gminy Ksawerów, sa wynikiem m.in. stosowania nieodpowiedniej srednicy rur,

odprowadzaniem scieków do rowu, zasypywaniem rowów i stawów, otworami blokujacymi

zamieszczonymi przez mieszkanców, co powoduje zatrzymanie wody oraz wzajemne przelewanie

wody pomiedzy posesjami. Projekt dotyczacy ul. Jana Pawla II obejmuje zakrycie rowów oraz

kolektor odprowadzajacy wody deszczowe do Cieku Gadka.

Radna Barbara Wódka - zapytala jak wyglada sytuacja dotyczaca ul. Górnej?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nie bylo zgloszenia na ul. Górna.

Radna Barbara Wódka - powiedziala, ze zgloszenie bylo. Strazacy byli u niej na posesji. Drugi

raz nie przyjechali. Mieszkanka ul. Górnej zostala zalana na wysokosc 80 cm. Kanalizacja sie

cofnela.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nie otrzymalam zgloszenia na ul. Górna od Panstwowej

Strazy Pozarnej. Kanalizacja sie cofnela, poniewaz wozy asenizacyjne pompowaly wode·

Taka sytuacja byla m.in. na ul. Górnej, ul. Zeromskiego, ul. Sienkiewicza. Jezeli wystepuje

przepompownia istnieje niebezpieczenstwo cofniecia sie wody. Rachunek za okres powodzi ( maj)

wyniósl 90 000 zl.

Radny Piotr Kuznicki - zapytal czy istnieje mozliwosc ubiegania sie o zwrot pieniedzy?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - otrzymalismy zwrot kosztów - 8 900 zl. Nikt nie otrzymal

zwrotu za kanalizacje.

Radna Helena Rusak - w kazdej placówce publicznej powinno byc urzadzenie ratujace zycie,

przed przyjazdem karetki. Takiego urzadzenia brakuje na terenie SP ZOZ "Osrodek Zdrowia" w

Ksawerowie. Radna poprosila o pomoc w zakupieniu defibrylatora, który jest niezbedny.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Dyrektor SP ZOZ "Osrodka Zdrowia" w Ksawerowie p.

Wioletta Domanska przedstawila na Radzie Spolecznej pomysl zakupu defibrylatora. Koszt takiego

urzadzenia 13 000 zl - 15 000 zl.

Soltys Urszula Górczynska - zapytala czy Gmina moglaby zakupic randrap dla jednego z



mieszkanców z terenu Gminy Ksawerów.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - gmina nie moze dokonac tego rodzaju zakupu, gdyz jest to

szkodliwe, sluzace niszczeniu trawy, tym samym nie zgodne z ustawa o ochronie srodowiska.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - zapytala czy istnieje mozliwosc wykoszenia dzialki nalezacej do

powiatu, teren w granicach ul. Kosmowskiej.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - po wykoszeniu terenów nalezacych do Gminy Ksawerów

pracownicy zajma sie terenami powiatu.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - powiedziala, ze ul. Kosmowskiej jest w bardzo kiepskim stanie,

szczególnie po okresie powodziowym.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - ulice beda naprawiane. Wstrzymanie prac bylo skutkiem

wyborów.

Radna Maria Wróbel - nawiazala do odpowiedzi Referatu Gospodarki Komunalnej dotyczacego

wniosku zlozonego na LXII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 17.05.2010 r. Radna poprosila o

podanie terminu uporzadkowania terenu dzialek gminnych. Kierownik Referatu Komunalnego p.

Marek Rzepkowski nie wywiazal sie z podanego terminu uporzadkowania. Radna powiedziala, ze

w tej sytuacji nie wie co ma odpowiadac mieszkancom, którzy bardzo czesto pytaja o wykoszenie

tych dzialek. Wysokie zarosla stanowia zagrozenia dla poruszajacych sie mieszkanców, szczególnie

dzieci oraz rowerzystów. Dodatkowo dochodza sprawy uczuleniowe.

Radna uslyszala od p. Marka Rzepkowskiego, aby zorganizowala w ramach czynu spolecznego 

akcje porzadkowania terenu.

Radna podziekowala za wiate przystankowa, która jest dzisiaj montowana, pomimo iz niedlugo

minie rok od momentu zebrania soleckiego, na którym obiecane bylo postawienie wiaty

przystankowej. Dyrektor Arkadiusz Bielecki powiedzial, ze juz w pazdzierniku wykonana zostala

wiata na warsztatach szkolnych. Trwala dluga zima, która uniemozliwila zamontowanie wiaty.

Radna wyrazila nadzieje, ze bedzie ona w jak najlepszy sposób sluzyla mieszkancom.

Radna nawiazala do nawalnicy powodziowej, jaka miala miejsce na terenie Gminy Ksawerów w

dniach 22- 26 maj 2010 r. Gdyby dzialki zostaly skoszone w koncu marca, kwietniu wówczas w

dniu dzisiejszym nie byloby problemu. Sprawa wykoszenia dzialek nie bylaby dzisiaj poruszana.

Prace nalezy wykonywac w odpowiednim terminie. Radna powiedziala, ze slusznie soltys

Kazimierz Ludziejewski meczyl wnioskami dotyczacymi Cieku Gadka, który teraz uratowal duza

czesc terenu przed zalaniem. Radna podziekowala wszystkim, którzy jednomyslnie przyczynili sie

do poparcia wniosku.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - przez okres dwóch tygodni nie mozna bylo wejsc na teren

dzialek, gdyz bylo tak mokro, wysoki poziom stanu wody. Niemozliwe bylo, aby na ten teren

wpuszczone zostaly kosiarki. Radny dba jedynie o swój teren, natomiast wójt musi miec na uwadze



teren calej gminy. Pierwszorzedne nalezy wykonac te dzialania, które stanowia zagrozenie. Tak jak

powiedzial p. Marek Rzepkowski tereny zostana wykoszone, sukcesywnie prace zostaja

wykonywane.

Wiata przystankowa zostala wykonana w grudniu, a nie w pazdzierniku, gdzie prace zwiazane z

wykonanie wiaty zostaly sfinansowane. Aby mozna bylo postawic wiate nalezy spelnic pewne

wymogi. Okolo miesiaca czasu oczekuje sie w nadzorze, o wyrazenie zgody i akceptacji.

Wójt Gminy zapytala co jest wazniejsze - uchronienie terenu gminy przed zalaniem, czy

wykoszenie terenu dzialki.

Radna Helena Rusak - zapytala jaka mamy grupe pracowników, którymi mozemy dysponowac

przy wykonywaniu prac?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - dopiero od maja dysponujemy czterema pracownikami, do

tego momentu mielismy jedynie dwóch pracowników.

Radny Piotr Kuznicki - powiedzial, ze ma nadzieje, ze nawalnica zwiazana z zalaniem terenów

juz sie skonczyla i nalezy teraz sukcesywnie realizowac zlozone wnioski. Radny poprosil, aby

pracownicy w miare mozliwosci usuneli rozsypany piasek na drodze ul. Zachodnia - ul. Maly

Skret. Wykonawca codziennie powinien posprzatac po zakonczeniu wykonania pracy.

Radny postawil wniosek o postawienie slupków metalowych przy zbiegu ulic Zachodnia - Maly

Skret, ograniczajacych pas jezdni od chodnika, celem unikniecia dewastacji istniejacego chodnika i

w celach bezpieczenstwa pieszych;

Soltys Kazimierz Ludziejewski - poprosil, aby w miare pomocy pracowników oczyscic rów na ul.

l-go maja. Mieszkancy zglaszaja, ze przepusty nie sa oczyszczone.

Wójta Gminy Maria Kopczewska - rów na ul. l-go maja zostal oczyszczony, a przepusty naleza

do mieszkanców, którzy nie potrafia nawet zadbac o wlasne chodniki przed swoja posesja.

Obowiazkiem kazdego mieszkanca jest dbanie o przepusty oraz chodniki wokól swojej posesji.

Jezeli mieszkancy beda czekali na inicjatywe ze strony gminy, wówczas nie wystarczy mocy

przerobowych. Gmina ma wyzszy cel - realizowanie inwestycji, a nie porzadkowanie terenu wokól

posesji mieszkanców Gminy Ksawerów.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - wyrazil prosbe o skierowanie odpowiednich pism do

mieszkanców, odnosnie oczyszczenia przepustów oraz dbania o swój chodnik. Soltys zapytal

odnosnie przepustów czy zostanie zrobiona ul. Dobra?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - z ul. Dobra sa problemy, ale zostana przeprowadzone

odpowiednie rozmowy na ten temat.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski - po okresie powodziowym najwiekszy problem stanowi ul.

Jana Pawla II.

Radny Marian Kaleta - zapytal kiedy mozna obciazyc mieszkanca za zajecie pasa ruchu?



Wójt Gminy Maria Kopczewska - jezeli jest znak zakaz zatrzymywania wówczas nalezy zglosic

te sytuacje na policje, jezeli natomiast zostal np. rozsypany piach na drodze, wówczas mamy do

czynienia z sytuacja zajecia pasa drogowego. Nakladane sa wówczas kary finansowe.

Radna Urszula Swiatkowska - nowo-polozona ul. H. Sawickiej zaczyna sie psuc, bowiem

wjezdzaja samochody ciezarowe o duzym tonazu. Czy istnieje mozliwosc postawienia ograniczen

tonazowych?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - w takiej sytuacji nalezy zlozyc wniosek.

Radna Urszula Swiatkowska - radna przypomniala o prosbie postawienia znaku bezpieczenstwa

ul. Wolska - H. Sawicki ej .

Radna Maria Wróbel - zlozyla wniosek o zwrócenie sie Urzedu Gminy Ksawerów do Zespolu

Szkól Rolniczych na Widzewie o profesjonalny sprzet oraz profesjonalna obsluge, celem

wykoszenia tych dzialek, które czekaja na swoja kolejke.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - gmina korzysta z pomocy uczniów szkoly rolniczej, jednakze

w tym momencie brak jest srodków finansowych w budzecie na zlecenie tego rodzaju usluge.

Radna Maria Wróbel- byc moze Dyrektor Bielecki poczeka z zaplata.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze nie moze zlecic wykonania uslugi, bez

odpowiedniego zabezpieczenia finansowego.

Radna Maria Wróbel - byc moze zostaloby to wykonane w ramach prac wakacyjnych, nalezaloby

te sprawe uzgodnic. Koszta zwiazane z pokryciem zuzytego paliwa bylyby stosunkowo niewielkie.

Komisja Uchwal i Wniosków na LXIII Sesji Rady Gminy Ksawerów w dniu 21 czerwca r. w

sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów zanotowano wniosek:

wniosek soltysa Kazimierza Ludziejewskiego o zwiekszenie srodków finansowych w roku

2010 na konserwacje Cieku Gadka;

wniosek radnej Heleny Rusak o umozliwienie zakupu defibrylatora dla SP ZOZ "Osrodek

Zdrowia" w Ksawerowie na cele ratowania zycia ( przyblizony koszt zakupu 13 000 zl );

wniosek radnego Piotra Kuznickiego o postawienie slupków metalowych przy zbiegu ulic

Zachodnia - Maly Skret, ograniczajacych pas jezdni od chodnika, celem unikniecia dewastacji

istniejacego chodnika i w celach bezpieczenstwa pieszych;

Za zatwierdzeniem wniosku soltysa Kazimierza Ludziejewskiego o zwiekszenie srodków

finansowych w roku 2010 na konserwacje Cieku Gadka - glosowalo 12 radnych, glosów

wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.



Za zatwierdzeniem wniosku radnej Heleny Rusak o umozliwienie zakupu defibrylatora dla SP ZOZ

"Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie na cele ratowania zycia ( przyblizony koszt zakupu 13 000 zl )

- glosowalo 11 radnych, glosów wstrzymujacych - 1 , glosów przeciw nie stwierdzono.

( radny Marian Kaleta wstrzymal sie od glosu)

Za zatwierdzeniem wniosku radnego Piotra Kuznickiego o postawienie slupków metalowych przy

zbiegu ulic Zachodnia - Maly Skret, ograniczajacych pas jezdni od chodnika, celem unikniecia

dewastacji istniejacego chodnika i w celach bezpieczenstwa pieszych - glosowalo 12 radnych,

glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Za zatwierdzeniem wniosku radnej Marii Wróbel o zwrócenie sie gminy do Zespolu Szkól

Rolniczych na Widzewie o profesjonalny sprzet oraz profesjonalna obsluge, celem wykoszenia

tych dzialek, które czekaja na swoja kolejke - glosowalo 3 radnych, glosów przeciw - 9, glosów

wstrzymujacych nie stwierdzono. Wniosek zostal odrzucony.

( radna Maria Wróbel, radna Barbara Wódka, radny Piotr Kuznicki glosowali za przYJeciem

wniosku, pozostali radni glosowali przeciw przyjeciu wniosku)

Ad. 10

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 17:00 zamknal obrady LXIII Sesji Rady Gminy

Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

SEKRETARKA

Co~Dsk~
Marta Ziólkowska

Lista obecnosci.

Lista soltysów.

Projekty uchwal na LXIII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Obradom LXIII Sesji Rad
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